

Immer wenn es Weihnacht wird

Christmas Joy is All Around

SATB a cappella

German words: Norbert Wallner
English words: Lorenz Maierhofer

Music: Norbert Wallner (1907–1976)
Arrangement: Lorenz Maierhofer

Emotionally ♩ = ca. 84

S

1. Das ist die stills - te Zeit im Jahr, im - mer wenn es Wein - nacht
3. Hörst du den tie - fen Glo - cken - schlag, im - mer wenn es Weih - nacht
1./3. This is the qui - et time of the year, Christ - mas joy is all a -

A

T

1. Das ist die stills - te Zeit im Jahr, im - mer wenn es Weih - nacht
3. Hörst du den tie - fen Glo - cken - schlag, im - mer wenn es Weih - nacht
1./3. This is the qui - et time of the year, Christ - mas joy is all a -

B

1. Das ist die stills - te Zeit im Jahr, im - mer wenn es Wein - nacht
3. Hörst du den tie - fen Glo - cken - schlag, im - mer wenn es Weih - nacht
1./3. This is the qui - et time of the year, Christ - mas joy is all a -

Piano/Klavier
(for rehearsal)

5

wird. Da fal - len die Flo - cken, sie fal - len so leis', der Welt wächst ein Man - tel so
wird. Da macht uns nicht Nacht und nicht Win - ter mehr bang, im Her - zen halt wi - der der
round. When snow - flakes are fall - ing, our world blos - soms white, deep cov - ered, it's sleep - ing, at
round. And there's no more dark - ness, our world's grow - ing bright, we all feel the spir - it of

wird. Da fal - len die Flo - cken, sie fal - len so leis', der Welt wächst ein Man - tel so
wird. Da macht uns nicht Nacht und nicht Win - ter mehr bang, im Her - zen halt wi - der der
round. When snow - flakes are fall - ing, our world blos - soms white, deep cov - ered, it's sleep - ing, at
round. And there's no more dark - ness, our world's grow - ing bright, we all feel the spir - it of

mf

9 *Fine*

weich und so weiß, im - mer wenn es Weih - nacht wird. 2. Es dun - kelt früh nach
 heim - li - che Klang, im - mer wenn es Weih - nacht wird. 2. This is the qui - et
 peace, calm and bright, Christ-mas joy is all a - round.
 this ho - ly night, Christ-mas joy is all a - round.

2. Hm, _____
 2. Hm, _____

8
 weich und so weiß, im - mer wenn es Weih - nacht wird. 2. Hm, _____
 heim - li - che Klang, im - mer wenn es Weih - nacht wird. 2. Hm, _____
 peace, calm and bright, Christ-mas joy is all a - round.
 this ho - ly night, Christ-mas joy is all a - round.

2. Hm, _____
 2. Hm, _____

2x

Fine

13

blas - sem Tag, hm. Da tre - ten wir gern in die Stu - be he - rein und
 time of the year, hm. When warm-heart-ed car - ols make all feel-ings light, we

hm. Da tre - ten wir gern in die Stu - be he - rein und
 hm. When warm-heart-ed car - ols make all feel-ings light, we

hm. Da tre - ten wir gern in die Stu - be he - rein und
 hm. When warm-heart-ed car - ols make all feel-ings light, we

im - mer wenn es Weih - nacht wird. Da tre - ten wir gern in die Stu - be he - rein und
 Christ-mas joy is all a - round. When warm-heart-ed car - ols make all feel-ings light, we



rü - cken zu - sam - men im lich - ten Schein, im - mer wenn es Weih - nacht wird.
gath - er to sing in the soft can - dle - light. Christ - mas joy is all a - round.

rü - cken zu - sam - men im lich - ten Schein, im - mer wenn es Weih - nacht wird.
gath - er to sing in the soft can - dle - light. Christ - mas joy is all a - round.

2x

D.C. al Fine

HEI BUNG